University of Al-Maarif



English Version

Policy Name:	University Spin-Off Support Policy

Policy Information:

Code:	PS_39_SDG09_1
Issue date:	
Revision, Date:	
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	
Decision of the Deans Council:	

Responsibilities and implementation:

Follow-up, review and	Strategies and Policies Committee, Sustainability and
development:	Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and
	administrative centers, administrative units and
	departments.

Policy Statement:

The University is committed to supporting spin-off projects that emerge from university research and academic innovations, aiming to foster innovation and entrepreneurship within the university community and provide a supportive environment for spin-off initiatives.

Policy objectives (desired outcomes):

- Promote an innovative environment within the university by providing necessary support for spin-off projects.
 Strengthen partnerships between the university and business/industry sectors to support spin-off projects.
 Increase the number of university-supported spin-off projects to encourage entrepreneurship among students and faculty members.
- Related procedures:
 - 1. Spin-Off Project Mentorship and Support Procedure
- Key Performance Indicators (KPIs):
 - 1. Number of Supported Spin-Off Projects

Recommendations of the last review:

- Allocate additional financial resources to support spin-off projects in their early stages.
 Provide specialized training programs and workshops for emerging entrepreneurs
- 2. Provide specialized training programs and workshops for emerging entrepreneurs within the university.
- 3. Enhance partnerships with external entities to offer additional funding opportunities for spin-off projects.

University of Al-Maarif

جامعة المعارف



النسخة العربية

سياسة دعم المشاريع الناشئة بالجامعة	اسم السياسة
-------------------------------------	-------------

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_39_SDG09_1
تاريخ الإصدار:	
رقم المراجعة، وتاريخها:	
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	
قرار مجلس العمداء:	

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة وا	مراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:		وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (ا	نطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بدعم المشاريع الناشئة التي تنبثق من بحوث الجامعة وإبداعاتها الأكاديمية، بهدف تعزيز الابتكار وريادة الأعمال داخل المجتمع الجامعي وتوفير بيئة داعمة للمشاريع الناشئة.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

-	,	
	تعزيز البيئة الابتكارية في الجامعة من خلال توفير الدعم اللازم للمشاريع الناشئة.	٠.١
	تعزيز الشراكة بين الجامعة وقطاعات الأعمال والصناعة لدعم المشاريع الناشئة.	۲.
ſ	زيادة عدد المشاريع الناشئة المدعومة من الجامعة لتشجيع ريادة الأعمال بين الطلبة وأعضاء الهيئة التدريسية.	.۳

الإجراءات المرتبطة:

الحراء تقدره الذعم والتوجيه المشاريع الناشئة	١
إجراء تقديم الدعم والتوجيه للمشاريع الناشئة	٠١

مؤشرات الأداء:

m the manufacture of a tri	
عدد المشاريع الناشئة المدعومة	. 1

توصیات آخر مراجعة:

تخصيص موارد مالية إضافية لدعم المشاريع الناشئة في مراحلها الأولى.	
تقديم برامج تدريبية وورش عمل متخصصة لرواد الأعمال الناشئين داخل الجامعة.	۲.
تعزيز الشراكات مع الجهات الخارجية لتوفير فرص تمويل إضافية للمشاريع الناشئة.	.۳